



Control Components System Interfaces / USB / DMX-512 Interface

USB / DMX-512 Interface
IS-CC-DMX-USB



Specifications

DMX-512 interface

- For iSMaster S, iSMaster XL and iSClient
- Connection and power supply over USB
- Dimensions (W x H x D):
74 x 42 x 55 mm
- Net weight: approx. 0,5 kg

Steuerungskomponenten

USB / DMX-512 Interface für den iSMaster S, den iSMaster XL und den iSClient

iSUSB-DMX ist eine Schnittstelle von der Mediensteuerung zum Lichtsteuerprotokoll DMX-512. Das Interface wird über eine freie USB Schnittstelle an die Mediensteuerung oder einen beliebigen PC angeschlossen und ermöglicht so das Ausgeben von DMX-512 Signalen über eine 5polige XLR Buchse. Damit lässt sich das Steuern der Farbe und/oder Helligkeit einer Leuchte einfach bewerkstelligen.

In der inSynergie Mediensteuerung sind die Funktionen des iSUSB-DMX bereits unterstützt. Für andere Steuerungssysteme oder individuelle PC Software steht eine einfache Schnittstellenbeschreibung zur Verfügung.

Control Components

USB / DMX-512 interface for iSMasterS, iSMasterXL and iS-Client

iSUSB-DMX is a gateway from the media control to the light control protocol DMX-512. The interface is connected over a free USB port to the media control or an arbitrary PC. Thus, the output of DMX-512 signals over a 5-terminal XLR socket is enabled. Accordingly, controlling the color and/or intensity of a light is very simple.

The functions of the iSUSB-DMX are already supported in the inSynergie media control. A simple interface description is available for other control systems or individual PC software.